
Kredsstyrelsesmøde tirsdag den 1/4 2025 kl. 12.30 – 15.00 

 

 

1. Opsamling fra generalforsamling 

• Generelt positive tilbagemeldinger.  

• Oplevelse af, at det gik godt og var hyggeligt. 

• Udtryk for, at det var ærgerligt, at der ikke kom flere, da det er relevant og informativt at vide, hvad der 

foregår i vores fagforening. 

• Morten Refskov var meget interessant at høre på og var et godt talerør for DLF.   

• Snak om, hvad der kan få flere med i fremtiden: 

- Være mere obs på at henvende sig personligt til folk og spørge om de ikke skal med. 

- Minde folk om, at der er gratis mad og hyggeligt selskab. 

 

• Forskel på, hvad folk har brug for fra deres fagforening. 

• Forslag om at tage det op på et dialogmøde, da vi har brug for at ledelsen prioriterer medarbejdernes 

deltagelsesmuligheder og foreningens synlighed overfor medarbejderne.  

• Faglig klub er en måde at vise vores ansigt udadtil. Tag gerne FTR med.   

 

2. Ok26 

• Merete fortæller om de forskellige muligheder for arbejdstiden fremadrettet – Der er 3 forskellige 

scenarier, der bliver fremlagt. Kredsen diskuterer fordele og ulemper ved de 3 scenarier. 

• Øvrige områder, der skal forhandles ved OK26: Lønstigning, Løn og pension, Livsfaser og fleksibilitet, Tid 

og rum for faglighed.  

• Drøftelse af prioriteringer, fordele og ulemper, hvis man vælger et fokus frem for et andet.  

 

3. Skoleplan og andet 

• Egholmskolen har andet dialogmøde om skoleplanen den 24/4 sammen med første fagfordeling. Mange 

har været til samtale med nærmeste leder om planen for kommende skoleår. Der er lavet en fast plan 

for tid til eksaminer og vejledning.  

• Pilehaveskolen har haft møde og udfyldt padlet med ønsker og prioriteringer. Brugen af timer fra 

timebanken skal synliggøres i skoleplanen. Den overordnede fagfordeling er blevet offentliggjort. Øvrige 

detaljer kommer løbende. Fordeling af tid til eksaminer er der lavet aftaler om. 

• Vallensbæk Skole har fagfordeling på tirsdag. Der er 2 ubesatte stillinger, som man ikke kender en 

løsning på endnu. Skoleplanen har været igennem 2 medarbejdermøder. Mange er kommet med meget 

højtragende ønsker. Der ligger ikke en fast plan for tid til eksaminerne, men løse aftaler.  

 

4. Dialogmøde 

• Vi er opmærksomme på, hvor forskellige opgaveoversigterne er og hvilke punkter, der er på dem på de 3 

skoler.  

• Vi er opmærksomme på, hvad der skal ske i forhold til basisdansk og DSA fremadrettet. 

 

5. Næste skoleår 

• Frikøb næste år har samme mængde og ligger tirsdag som vanligt. 

• Antal møder og varighed ligger som det har gjort i år. 

 

6. Meddelelser       

• Hus og byggeri: Startdatoen hedder 22/4 og slutdato 20/6. 

De sidste møde ligger fordelt på de forskellige skoler (29. april på Pilen), (13/5 på Egholmskolen), (3/6 på 

Kommunen) 

• Budgetdato 09.04-25 kl. 17-18 i Havet på rådhuset. 

 



 

7. Det forpligtende kredssamarbejde       

• Arbejdsmiljøforum – Intet nyt. 

• PUF – opmærksomhed på at børnehaveklassetimetallet kan hedde 4 lektioner om dagen, men det 

anbefales ikke.  

• Kursusforum – Intet nyt. 

• Lønteknik – Intet nyt. 

 

8. Hvad har vi aftalt 

• Medlemsmøde om OK26 lokalt: Egholmskolen (15/5), Vallensbæk skole (1/5), Pilehaveskolen (5/5). 

• Der indkaldes til et TR-møde i Kredsen ift. at få flere medlemmer i biksen. 

 

9. Punkter til næste møde 

• Gennemgang og sammenligning af opgaveoversigtens hovedpunkter. 

• Junimødet skal kigges på ift. udtræksfags offentliggørelse – Skal det flyttes evt. til den 24/6? 

• Kommunalvalg 2025. 

 

10. Facebook 

11. Evt.        

12. Godkendelse af referat   


